
農曆新年就要到了，CAAC 預祝蒙市及周邊地區的華人華僑新年快樂！ 

吉犬守歲，二月十七日，阿拉巴馬華人華僑農曆新年慶祝活動將在 Frazer Memorial Church 舉行。 

CAAC 誠摯邀請您加入這一年一度的慶祝活動，讓我們一起在自編自導的文娛表演、中華傳統美食

及壓歲錢和利是包的彩頭里再迎龍之傳人的又一個新年。 

願新年興旺，鄰里互助，家國和平。 

活動具體細節 

報名截止：請在二月九日（星期五）前回复郵件。郵件中請註明參加者人數及姓名 

活動費用： CAAC 成員 $10/成人；$6/非成人 

                       非 CAAC 成員 $15/成人；$10/非成人 

                       支票請郵寄至： 

                        Fang, Sheng-Li (CAAC) 7118 Mitylene Forest Trail. Montgomery, AL 36117 

活動時間： 二月十七日（星期六）15:00 pm ~ till 

活動地址：Fellowship Hall 

                      Frazer Memorial Methodist Church 

                       6000 Atlanta Hwy 

                       Montgomery, AL 36117 

 

 



Lunar New Year is right around the conner, Central Alabama Association for Chinese want to wish you a 

very happy Chinese New Year! 

CAAC’s Lunar New Year celebration will be held at Frazer Memorial Church (UMC) on February 17th. You 

and your family are cordially invited to join us for this annual event, and same as previous years, we will run 

it our way: self-choreographed performances, traditional Chinese cuisine as well as lucky money and raffle 

tickets. 

May world be blesssed with peace, love and prosperity in the year of dog. See y’all on February 17th. 

 

Event Details: 

RSVP :  Please reply to this email by February 9th (Friday), the number of participants together with their 

name needs to be specified. 

Fee:      CAAC member $ 10 / adult; $ 6 / child 

              Non-CAAC members $ 15 / adult; $ 10 / child 

              Check payable to: 

              Fang, Sheng-Li (CAAC)    7118 Mitylene Forest Trail. Montgomery, AL 36117 

Time:     February 17th  (Saturday)   15:00 pm ~ till 

Address: Fellowship Hall 

               Frazer Memorial Methodist Church 

               6000 Atlanta Hwy 

               Montgomery, AL 36117 

 


